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Pierwszy aparat to był radziecki fed
Pierwszy [mój aparat] to był radziecki fed. Potem się porwałem na średnioformatowy
flexaret,  sześć  na  sześć  centymetrów.  Bardzo  ceniony  swego  czasu.  [Później]
kupiłem sobie  mamiyę sześć na cztery  i  pół.  A  od końca lat  80.  pracuję  już  na
nikonach. Początkowo na manualnym, teraz na cyfrowym. Dziś technika cyfrowa
stwarza niezwykłe możliwości. Nie jest [tym] samym, [czym fotografia analogowa, ale
mimo to daje] olbrzymie i [oszałamiające] możliwości –niebywałe technicznie. I one
mnie fascynują. Bardzo długo zwlekałem z zakupem aparatu cyfrowego. Cały czas
czekałem na taki  poziom techniczny,  który  byłby  konkurencyjny  w stosunku do
profesjonalnej fotografii analogowej. I teraz tak jest. W tej chwili fotografia analogowa
jest niszowa.
Chociaż na wernisażu mojej retrospektywnej wystawy przyjaciele fotografii z dawnych
lat  [powiedzieli  mi]:  „Jednak  najlepsze  są  twoje  [zdjęcia]  analogowe  spod
powiększalnika” [Widocznie] czas dodaje [im] uroku, wartości. 
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